
Bestyrelsens beretning 2015-2016. 
 

Velkommen til årets generalforsamling 2016.  

Overdragelse af områderne. 
Der er endnu ikke overdraget hverken veje eller grønne områder. Kommunen vil gerne overdrage, men vi 

har I bestyrelsen valgt at afvente yderligere fra kommunen. Når kommunen siger at vi SKAL overtage, vil vi 

selvfølgelig få lavet en gennemgang af områderne i samarbejde med en sagkyndig, da vi ikke ønsker at 

overtage områder og veje der ikke er i orden. 

 

Byggeri. 
I forbindelse med etableringen af nye andelsboliger for enden af sidste stikvej på venstrehånd på H. C. 

Andersens Vej, er der blevet udlejet et stykke jord til Vendia Husets container og skurvogn. Vendia Huset vil 

stå for reetableringen af det benyttede stykke jord og udbedring af evt. påførte skader. 

 

Kommende år. 
I år vil der være 2 bestyrelsesmedlemmer på valg. 

Lotte Christiansen og Marianne Bang Larsen har valgt at tage en pause fra bestyrelsesarbejdet. Der skal fra 

den øvrige bestyrelse lyde en stor tak til dem for deres indsats og fine arbejde. 

Dertil vil jeg gerne informere om at hvis ikke der findes 2 nye bestyrelsesmedlemmer da vil ingen bestyrelse 

blive konstitueret og administrationen for området vil overgå til Hjørring Kommune. 

 


